
 

ZAPISNIK 

1. seje Sveta staršev Vrtca Pedenjped Novo mesto, ki je bila dne 16. 10. 2014 ob 17. uri v 
enoti Metka. 

PRISOTNI: Priloga v originalu shranjena v mapi SVSja v tajništvu vrtca – lista prisotnosti 
staršev in predstavniki VPNM -  Meta Potočnik, Sonja Resman, Kristina Žmavčič, Vika 
Komljanec, Jelka Makše, Vesna Šmalc, Marko Guštin, Mira Klobčar, Helena Šulc, Ana Marija 
Saksida, Marija Črv, Damjana Štalcar, Mojca Duša. 

DNEVNI RED: 
1. Pregled zapisnika prejšnje seje 
2. Predstavitev Vrtca Pedenjped Novo mesto (delovanje, novosti) 
3. Pregled Letnega delovnega načrta Vrtca Pedenjped Novo mesto za šolsko leto 

2014/2015  
4. Razno ( izvolitev predsednika VPNM). 

  
Ravnateljica je pozdravila vse navzoče starše, vodje enot in predstavnike ožjega kolegija 

VPNM. Po preštevanju prisotnih je ugotovila da je sklepčnost zagotovljena. V nadaljevanju 

je prebrala dnevni red 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2014/2015. K dnevnemu redu je 

dodala še eno točko in sicer, izvolitev predsednika/ce in namestnika/-ce predsednika Sveta 

staršev Vrtca Pedenjped Novo mesto. Povedala je še, da bo po končanem Svetu staršev 

potekal še Svet zavoda VPNM. 

V uvodnem delu  smo si vsi navzoči ogledali   posnetek – predstavitveni spot Vrtca 

Pedenjped NM– druženja otrok in zaposlenih iz vseh enot, na dan otroka, 6. 10. 2014, na 

igrišču enote Pedenjped. Letošnja tema tedna otroka je bila »SPROŠČENO IN RAZIGRANO 

OTROŠTVO«, tako smo povezali vsebine in hkrati upoštevali temo iz katere je nastala 

ideja predstavitvenega skupnega posnetka. V sodelovanju s Plesnim studiem NM je ob 

plesu in glasbi, nato še ob pogostitvi potekalo sproščeno druženje. Dodala je še, da bo 

spot objavljen tudi na spletni strani vrtca. 

K TOČKI 1 
Ravnateljica je predstavila zapisnik iz 1. seje sveta staršev v šolskem letu 2013/2014 in ob 
tem pozvala prisotne, da izrazijo pripombe na zapisnik. Nihče od prisotnih ni imel 
pripomb. 



SKLEP 1: Zapisnik 1. seje Sveta staršev Vrtca Pedenjped Novo mesto je bil z dvigom rok 
soglasno potrjen. 

K TOČKI 2 in 3 

Ravnateljica je predstavila Letni delovni načrt Vrtca Pedenjped Novo mesto za šolsko leto 
2014/2015. Povedala je da vrtec deluje s 44 oddelki in ima trenutno vključenih 772 otrok. 
Od tega je en razvojni oddelek z vključenimi dvemi otroki, ter po en polovični oddelek v 
enoti Cepetavček in v enoti Pikapolonica. V nekaterih enotah vrtec beleži prosta mesta; v 
nekaterih enotah so otroci vpisani, vendar pridejo kasneje v vrtec, v razvojnem oddelku so 
4 prosta mesta, v Metki 3 prosta mesta zaradi izpisov, vendar trenutno ni otrok, da bi ta 
mesta zapolnili.  
Vrtec Pedenjped Novo mesto sodi med večje vrtce v Sloveniji. Zaposlenih ima 148 
delavcev, trenutno 7 delavk na porodniškem dopustu in kar 4 delavke na dolgotrajnih 
bolniškah. Vsi strokovni delavci na del. mestih vzgojitelji in pom. vzgojiteljev imajo 
popolno strokovno izobrazbo.  V treh enotah so se s 1.9.2014 zamenjale organizacijske 
vodje. Vrtec ima eno pomočnico ravnateljice, eno vodjo prehrane in ZHR ter dve svetovalni 
delavki, eno v celoti, drugo pa v deležu. 
Podaljšal  se je delovni čas v enoti Pedenjped, do 17. ure, vendar, če se bo izkazala 
drugačna potreba, se lahko delovni čas tudi spremeni. Zato bo vrtec dvakrat letno preko 
anket , ki jih bodo izpolnjevali starši, ugotavljal potrebe, ki jih imajo starši in na podlagi 
tega prilagajal delovni čas enot. Ravnateljica je omenila, da je prejela že več kot 15 vlog 
za podaljšan čas bivanja otroka v vrtcu nad 9 ur. 
Poudarila je, da se enote v poletnih mesecih združujejo zaradi koriščenja letnih dopustov 
zaposlenih strokovnih delavcev, renoviranja, adaptacij in investicij stavb, ki so možne le v 
poletnih časih, ter tudi manjšega števila prisotnih otrok v vrtcu. V lanskem letu se je 
urejala OŠ Drska, zato je Spramiška v enoti Pedenjped gostovala celo poletje, hkrati, pa so 
se  obnavljali  enoti Rdeča kapica in Škratek. 

Ravnateljica je povedala da je ciljna usmerjenost vrtca v sodelovanje s starši in ožjo ter 
širšo okolico. Skupno sodelovanje je pogoj za kvalitetno vzgojo in izobraževanje naših 
otrok. Vrtec bo nadaljeval s projekti, ki si jih je zastavil že v preteklem šolskem letu;  
nadgradili  bomo notranje delovanje z vpeljevanjem modela Kakovost za prihodnost v VIZ. 
Prav tako nadaljujemo s sistemom NTC učenja in programom Etika in vrednote v VIZ. 
Vrtec bo tudi v letošnjem šolskem letu za otroke organiziral lutkovno-gledališki abonma v 
sodelovanje s KC Janeza Trdine, z APT NM in v sodelovanju z Dolenjskim muzejem 
muzejske delavnice za otroke. Otrokom bomo tradicionalno, kot vsako leto ponudili 
gostovanje Dedka Mraza, staršem trikratni obisk Šole za starše in nadaljevali z že 
uveljavljenimi skupnimi aktivnostmi Vrtca v naravi, Taborjenja za otroke, ter 
Pedenjšportnik. V začetku šol. leta so vsi vključeni otroci prejeli predstavitveno 
publikacijo in prav natančno so zapisane vse aktivnosti po mesecih. Starše prosimo, da se 
skupaj z otroci tudi udeležijo kar v največjem številu. 

Glede nujnih potreb po celotni adaptaciji je enota Metka, saj je najstarejši mestni vrtec, 
ki je star 42 let in v celoti montažni objekt. Hkrati je poleg navedene enote tudi enota 
Janko (trenutno ne deluje), ki bi bil potreben celotne obnove. Oba objekta sta povezana z 
eno instalacijo, kritičen je tudi dovoz, požarna pot in parkirni prostori. 
Ravnateljica je še povedala, da od trenutno delujočih 44-tih oddelkov,  16 v najemnih 
prostorih, ki so neprimerni ali le zasilno urejeni za delovanje predšolske vzgoje. Veliko 



vprašanje se pojavlja ob vlaganju v tuje investicije, zaradi zakonskih predpisov, pravilnikov 
ali inšpekcijskih odločb. 

Eden od staršev je vprašal ali je bil za enoto Metka narejen projekt za sanacijo ali je to le 
ideja? 
Ravnateljica je odgovorila, da projekt ni bil narejen, bila je narejena groba ocena 
vrednosti adaptacije obeh enot ( Metke in Jankota), ter možni predlogi z dozidavo, 
krožnim prometom in urejenim dostopom. Za enoto Metka je bila predlagana že energetska 
sanacija, v letu 2013/14 je bila narejena energetska analiza. 
S strani staršev so bili podani različni predlogi kaj storiti; da se povabi predstavnike občine 
na lokacijo, da gre nekaj predstavnikov sveta staršev na sejo občinskega sveta in 
obrazložijo trenutno situacijo, povedo predloge in da se določijo roki, tudi glede najemnih 
objektov (enota Videk, Sapramiška, Škratek).  

SKLEP 2: Skliče se sestanek v enoti Metka, na katerega se povabi predstavnike MO Novo 
mesto, zastavi se jim vprašanja, naredi se dogovor. Predstavi se že narejen  predlog in  
narejena ocena, katero je vrtec že naredil. 

Eden od predstavnikov Rdeče kapice je pohvalil novo parkirišče, predlagal, pa tudi 
ponovno sanacijo  klančine za vozičke. Omenil je še nerodnost zapiral na vratih ograje. 

Mamica iz enote Ostržek je omenila, da bi želeli več elektronskega komuniciranja. Želeli 
bi, da obvestila, ki visijo na oglasni deski, vzgojiteljica staršem posreduje tudi preko 
elektronske pošte. Počutijo se prikrajšane, ker je vzgojiteljica starejša in ne toliko 
računalniško opismenjena. Za obvestila po elektronski pošti trenutno skrbi ena od mamic. 

Ravnateljica je še povedala, da veliko truda vlagamo v računalniško izobraževanje, 
uporabljamo kar največ brezpapirne komunikacije, znotraj zavoda že uveljavljen 
INTRANET, vendar so posamezniki, ki se še učijo.  

Oče iz enote Ostržek je izrazil mnenje glede prezračevanja v tej enoti; pozimi je zelo slab 
zrak po hodniku.  
Ravnateljica je povedala, da so bile v letošnjem letu z enoto Ostržek velike težave; s 
streho, izolacijo in odtoki. Potrebno je sanirati tudi vse terase. Občina je za vse investicije 
vrtcu namenila 75.000 €. In s tem denarjem je trebno obnoviti in urediti vse enote. 
Računovodja ga. Vika Komljanec je povedala, da je vrtec v letošnjem letu iz presežka 
pokril že za 50.000 € investicij in sanacij. Potreb pa je vsaj še za 200.000 €. 

Ravnateljica je tudi povedala, da bomo v jesensko/zimskem času adaptirali, oz. zamenjali 
2 terasi za najmlajše v enoti Ostržek, uredili ograjene vhode v enoti Pedenjped, zaradi 
varnosti otrok, adaptirali 2 terasi v enoti Pedenjped za najmlajše in kupili novo zunanje 
leseno igralo za enoto Metka. 
Ker veliko vlagamo z lastnimi prihranki in pridobljenimi donacijami, prosimo vse starše in 
zunanje, da nam priskočijo na pomoč ali s sredstvi ali donacijami. V naprej se 
zahvaljujemo vsem, ki nam pomagate. 

Ena mama je zastavila vprašanje glede zavarovanja otrok. Ali so res kakšne težave pri 
zavarovanju? Ravnateljica je pojasnila, da ni nikakršnih težav, tudi nezgodno zavarovanje 
predšolskih ali šolskih otrok je le dodana vrednost za katero se lahko starši sami odločajo.  



Vodja enote Škratek ga. Marija Črv je predlagala, da naj bodo otroci kar največ nezgodno 
zavarovani, saj v primeru da gre skupina na sprehod izven vrtca ali na izlet je dobrodošlo 
zavarovanje v primeru nezgod.  

K TOČKI 5 
Ravnateljica je predstavila Poslovnik o delovanju Sveta staršev Vrtca Pedenjped Novo 
mesto in potek izvolitve predsednika ter podpredsednika sveta staršev. 

Imenovani so bili naslednji člani volilne komisije: 

• JERNEJ ŠULC (predsednik komisije) 
• SILVESTER MARKOVIČ 
• ROBERT ČELIČ 

Volilna komisija je ugotovila, da je svet sklepčen. 
Prisotne člane sveta staršev so pozvali da predlagajo kandidate za predsednika sveta 
staršev. Predlagana sta bila 

• ALEŠ HAJNŠEK 
• DANILO MALNAR 

Prisotni so glasovali o tajnih ali javnih volitvah: prisotni so se strinjali da se glasuje javno z 
dvigom rok. 

Najprej so glasovali za g. Danila Malnarja. Prejel je 16 glasov. Dosedanji predsednik sveta 
staršev g. Aleš Hajnšek pa je prejel 14 glasov.  

SKLEP 3: G. Danilo Malnar je predsednik Sveta staršev Vrtca Pedenjped Novo mesto za 
šolsko leto 2014/2015. 

Prisotni so glasovali še za podpredsednika sveta staršev.  

SKLEP 4: G. Aleš Hajnšek je podpredsednik Sveta staršev Vrtca Pedenjped Novo mesto za 
šolsko leto 2014/2015. 

Novo mesto, 16. 10. 2014 

Zapisala 
Vesna Šmalc     

   Ravnateljica Vrtca Pedenjped Novo mesto 
    Meta Potočnik, dipl. vzg.


